


 

In makkelijke taal



Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

Voorwoord 
 	
Het gaat goed met Gouda.

Er worden nieuwe huizen gebouwd.

Er komen nieuwe scholen.

De stad wordt groener en gezonder.

 

We zorgen ervoor dat we verstandig met geld omgaan.

We maken geen plannen die later problemen geven.

Daar mogen we trots op zijn.

 

D66 is in Gouda al drie keer de grootste partij geworden.

Dat is bijzonder.

Daardoor mochten wij meedenken en meebeslissen over belangrijke plannen voor 
de stad.

We hebben gewerkt aan een stad waar:

 

ondernemers ruimte krijgen,

cultuur belangrijk is,

er meer groen komt,

en mensen in vrijheid samen kunnen leven.

 

Dat willen we blijven doen.

 

Voor de volgende jaren hebben we nieuwe plannen gemaakt.

Die staan in dit programma.

Met deze plannen willen we Gouda nog groener, gezonder en fijner maken.

 

Samen met ons team gaan we onze plannen vertellen aan de stad.

We hopen opnieuw de grootste partij te worden.

Zodat we verder kunnen werken aan een stad waar iedereen zich thuis voelt.

 

Gouda is thuiskomen.

 

 

Evert Bobeldijk

Lijsttrekker D66 Gouda
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

 


 Gouda is thuiskomen 
Gouda is een oude stad met veel geschiedenis. 
Maar ook een stad die vooruitkijkt.

De afgelopen jaren is Gouda mooier en groener geworden. 
Er zijn meer bomen en planten gekomen. 
Huizen zijn beter geïsoleerd. 
Er zijn meer betaalbare woningen gebouwd. 
En nieuwe inwoners, zoals vluchtelingen en arbeidsmigranten, worden welkom 
geheten.


D66 heeft hier hard aan meegewerkt. 
Wij willen dat de stad open en eerlijk is. 
Dat inwoners kunnen meepraten. 
Ook jongeren moeten hun stem laten horen.

We zorgen dat de gemeente verstandig met geld omgaat. 
We investeren in de stad. 
Maar we maken het niet onnodig duurder voor inwoners.

We hebben geholpen om:

Meer betaalbare huizen te bouwen

Straten veiliger te maken voor lopen en fietsen

Iets te doen aan het zakken van de bodem

En de stad beter voor te bereiden op hitte en regen. 


Het gaat goed met Gouda. 
Maar we zijn er nog niet.


We willen een stad waar iedereen mee kan doen. 
Waar jongeren hier kunnen blijven wonen. 
Waar ouderen in hun eigen buurt kunnen blijven. 
Waar mensen elkaar ontmoeten.

We willen een eerlijke overgang naar schone energie. 
En meer groen in de stad.

Onze droom is een Gouda waar je je echt thuis voelt. 
Een straat waar je je buren kent. 
Scholen waar ieder kind kansen krijgt. 
Sport en cultuur die mensen samenbrengen.

We willen dat je in elke buurt kunt zien dat we werken aan een schone en groene 
stad. 

Dat iedereen erbij hoort. 
Dat bedrijven groeien op een manier die goed is voor mens en natuur.

Gouda hoort ook bij het Groene Hart. 
Dat mooie landschap om ons heen is belangrijk voor wonen en recreatie. 
We werken daarom goed samen met andere gemeenten in de regio.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

Hoe lees je dit programma? 
In elk hoofdstuk leggen we eerst uit wat wij belangrijk vinden. 
Daarna vertellen we wat we concreet willen doen.

Dat zijn plannen waarvoor we steun zoeken in de gemeenteraad. 
Zo zorgen we dat onze ideeën niet alleen mooi klinken, 
maar ook echt uitgevoerd kunnen worden.

  
Onze belofte 
 	
Wij zijn een sociaal-liberale partij. Dat betekent dat we vrijheid belangrijk vinden, 
maar ook dat we naar elkaar omkijken. 

 

Daarom stellen we ons altijd drie belangrijke vragen. 

Bij elk plan dat we maken.

En bij elk plan waarover we stemmen in de gemeenteraad.

 

We vragen ons steeds af:

 

1. Geeft dit plan mensen meer vrijheid en kansen? 
   Helpt het mensen om zich te ontwikkelen?

   En wordt niemand buitengesloten?

   Het moet goed zijn voor iedereen in Gouda.

 

2. Is dit plan verstandig met geld? 
   Kunnen we het nu betalen?

   En zorgt het niet voor problemen later?

   We willen geen schulden achterlaten voor volgende generaties.

 

3. Maakt dit plan de stad opener, eerlijker en groener? 
   Brengt het mensen bij elkaar?

   Respecteert het verschillen?

   En beschermt het onze natuur en omgeving?

 

Bij alle plannen stellen we onszelf deze vragen.

Zo blijven onze keuzes eerlijk, verstandig en toekomstgericht.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

Onze 10 belangrijkste plannen 
 	
1. Voor iedereen een betaalbaar huis 
   We bouwen veel betaalbare woningen.

   Ook voor starters en ouderen.

   Zo kunnen mensen in hun eigen buurt blijven wonen.

 	

2. Meer schone energie en een groene stad 
   We willen dat Gouda in 2040 geen CO2 meer uitstoot.

   We planten meer bomen en maken wijken groener.

   We helpen mensen om energie te besparen.

 	

3. Goed onderwijs voor gelijke kansen 
   We helpen kinderen extra met taal en lezen.

   We zorgen dat scholen samenwerken met bedrijven.

   Zo krijgt ieder kind een eerlijke kans.

 	

4. Problemen eerder oplossen in de zorg 
   We helpen mensen op tijd.

   Zo worden kleine problemen niet groot.

   We steunen mensen met schulden en andere zorgen.

 	

5. Veilig en slim reizen 
   We geven voorrang aan lopen en fietsen.

   We verbeteren het openbaar vervoer.

   En we regelen parkeren slim en eerlijk.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

6. Sterke bedrijven en genoeg werk 
   We geven ondernemers ruimte om te groeien.

   We steunen nieuwe en duurzame bedrijven.

   Zo blijft de binnenstad levendig.

 	
7. Kunst en cultuur voor iedereen 
   We brengen cultuur ook naar de wijken.

   We zorgen goed voor Museum Gouda en onze geschiedenis.

   Kunst moet voor iedereen bereikbaar zijn.

 	
8. Een stad waar iedereen zichzelf mag zijn 
   We steunen de lhbtiqa+ gemeenschap.

   We pakken alle discriminatie aan.

   Nieuwe inwoners helpen we snel om mee te doen.

 	
9. Goed omgaan met geld 
   We maken een eerlijk en haalbaar geldplan.

   We laten belastingen niet harder stijgen dan nodig.

   We geven geld uit aan plannen die echt helpen.

 	
10. Goed samenwerken in de regio 
    We werken samen met andere gemeenten.

    Bijvoorbeeld over huizen, zorg en energie.

    Samen staan we sterker.

 	
Dit zijn onze belangrijkste plannen voor de komende jaren. Zo blijft Gouda een stad 
waar iedereen zich thuis voelt.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

H1. Wonen 

Wat vinden we: 
 	
Een stad is pas echt een thuis als iedereen er kan wonen.

Een huis is geen luxe. Het is iets wat je nodig hebt om goed te kunnen leven.

 

In Gouda is het nu moeilijk om een huis te vinden.

Jonge mensen kunnen geen eerste huis kopen.

Gezinnen vinden geen groter huis.

Ouderen wonen soms in een huis dat eigenlijk niet meer past.

 

Er is weinig ruimte in Gouda. We willen niet bouwen in het Groene Hart, want daar 
hoort natuur.

Daarom moeten we slim bouwen.

 

We willen vooral bouwen binnen de stad.

Niet alleen huizen, maar fijne buurten.

Buurten met speelplekken voor kinderen.

Met groen.

Met winkels en scholen dichtbij.

 

Nieuwe huizen moeten goed zijn voor de 
toekomst.

Ze moeten weinig energie gebruiken.

Ze moeten tegen hitte en veel regen kunnen.

 

De gemeente moet helpen om dit goed te regelen.

Want iedereen moet in Gouda een fijn huis kunnen vinden.

 	
Wat willen we: 
• De meeste nieuwe huizen moeten betaalbaar zijn. Veel daarvan zijn sociale 

huurwoningen

• We bouwen extra betaalbare huizen voor starters en gezinnen.

• We bouwen vooral binnen de stad en niet in het Groene Hart.

• We zorgen dat in elke wijk ook woningen zijn voor ouderen, zodat zij kleiner 

kunnen wonen als dat nodig is.

• We maken ruimte voor nieuwe woonvormen, zoals samen wonen met vrienden of 

ouderen bij elkaar.

• We zorgen dat nieuwe wijken ook scholen, zorg, groen en speelplekken krijgen.

• Nieuwe huizen moeten energiezuinig zijn en goed voor de natuur

• We pakken slechte verhuurders aan en zorgen dat huizen netjes en veilig blijven.

• Als er goed openbaar vervoer is, hoeven er minder parkeerplekken te komen. Zo 

kunnen we buurten groener maken.

 

 

Zo zorgen we dat wonen in Gouda eerlijk en fijn blijft. Voor iedereen.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

 


H2. Parkeren en reizen 

Wat vinden we: 
 	
Een stad moet goed bereikbaar zijn voor iedereen.

Dat betekent dat je veilig naar school kunt fietsen.

Dat ouderen zelf naar de winkel kunnen gaan.

En dat er genoeg ruimte is om buiten te spelen.

 

In Gouda is weinig ruimte.

Als we te veel plek aan auto’s geven, blijft er minder ruimte over voor huizen, groen 
en speelplekken.

 

Daarom kiezen wij voor het STOMP-principe.

Dat betekent: eerst ruimte voor lopen.

Dan voor fietsen.

Dan voor bus en trein.

En ook voor deelauto’s.

De eigen auto komt pas daarna.

 

Auto’s zijn nog steeds welkom.

Maar we zetten ze op de juiste plek.

Zo blijft de stad prettig om in te wonen.

 	
Wat willen we: 
 	
• Mensen die lopen of fietsen krijgen voorrang in de stad.

• We maken meer veilige fietspaden en veilige schoolroutes.

• We willen een nieuw station in Westergouwe met goede fiets- en busverbindingen.

• We zorgen voor goede busverbindingen, ook in de avond.

• We pakken sluipverkeer en zwaar vrachtverkeer in woonwijken aan.

• We laten mensen vooral parkeren aan de rand van wijken en de binnenstad, niet 

midden in woonstraten.

• In het centrum maken we minder parkeervergunningen, zodat er minder auto’s 

staan.

• We geven ruimte aan deelauto’s, zodat minder mensen een eigen auto nodig 

hebben.

• We maken wijken groener en rustiger, met meer plek om te spelen en elkaar te 

ontmoeten.

• We zorgen dat vrachtwagens hun spullen aan de rand van de stad lossen, zodat er 

minder zwaar verkeer in de binnenstad rijdt.

• We plaatsen meer laadpalen voor elektrische auto’s en fietsen.

 

 

Zo zorgen we voor een stad die veilig is, goed bereikbaar is en fijn om in te wonen.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

 


H3. Zorg 

Wat vinden we: 
 	
Goede zorg begint niet bij een balie in het gemeentehuis.

Goede zorg begint bij mensen die naar elkaar omkijken.

 

Soms heeft iemand hulp nodig.

Maar niet alles is meteen een groot zorgprobleem.

Soms helpt het al als iemand een praatje maakt.

Of als buren elkaar helpen.

 

De zorg wordt steeds duurder.

En er zijn steeds meer mensen die hulp vragen.

Daarom moeten we slimme keuzes maken.

 

We vinden dat mensen op tijd hulp moeten krijgen.

Zodat kleine problemen niet groot worden.

En wie echt hulp nodig heeft, moet die ook krijgen.

Zonder steeds opnieuw papieren in te vullen.

 	
Wat willen we: 
• We willen problemen eerder zien en eerder helpen. Zo voorkomen we dat het erger 

wordt

• We willen minder verschillende zorgbedrijven, maar betere samenwerking en 

goede kwaliteit

• Mensen met een beperking die altijd hulp nodig bijven hebben, hoeven niet steeds 

opnieuw om hulp te vragen. Ze krijgen hulp voor lange tijd.

• We willen dat mensen ook steun krijgen van familie, vrienden en buren. Niet alles 

hoeft via een zorginstelling

• We willen dat jeugdzorg goed werkt en bewezen helpt. Zorg moet echt nut 

hebben.

• We willen armoede en schulden samen met zorg aanpakken, vooral in de wijk zelf.

• In elke wijk moeten plekken zijn waar je makkelijk binnen kunt lopen voor hulp of 

advies.

• Als het landelijk mag, willen we dat mensen met een hoger inkomen iets meer 

meebetalen aan Wmo-zorg.

• We willen dat zorg, welzijn, sport en scholen beter samenwerken.

 

Zo zorgen we dat hulp beschikbaar blijft voor wie het nodig heeft.

En dat zorg menselijk, betaalbaar en dichtbij blijft.
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H4. Onderwijs 
 	
Wat vinden we: 
 	
Onderwijs is heel belangrijk.

Op school leer je lezen, rekenen en schrijven.

Maar je leert ook samenwerken, creatief zijn en vertrouwen krijgen in jezelf.

 

Ieder kind moet dezelfde kansen krijgen.

Het maakt niet uit waar je woont.

Of hoeveel geld je ouders hebben.

 

Sommige kinderen beginnen al met een achterstand.

Daarom vinden wij dat hulp vroeg moet beginnen.

Niet pas op de middelbare school, maar al als je klein bent.

 

Scholen moeten goed samenwerken met kinderopvang, sport en hulpverlening.

Zo helpen we kinderen om zich goed te ontwikkelen.

 

We willen dat Gouda een sterke onderwijsstad is.

Met goede samenwerking tussen basisschool, middelbare school, mbo, hbo en 
bedrijven.

Zo zijn jongeren klaar voor hun toekomst.

 	
Wat willen we: 
 	
• We willen dat kinderen al jong extra hulp krijgen als dat nodig is. Op school moet 

er naast les ook tijd zijn voor sport, muziek en leuke activiteiten.

• We willen taalachterstanden aanpakken bij kinderen én volwassenen.

• We willen gezonde en duurzame schoolgebouwen met frisse lucht en genoeg 

ruimte.

• We willen Campus Gouda versterken en zorgen voor goede samenwerking tussen 

scholen en bedrijven.

• We willen schoolpleinen veiliger en groener maken, zodat kinderen fijn kunnen 

spelen.

• We willen voorkomen dat jongeren te vroeg stoppen met school door extra 

begeleiding op maat.

• We willen ruimte geven aan nieuwe ideeën in het onderwijs die zorgen voor 

verbinding en inclusie.

• We willen investeren in techniek, innovatie en leren voor volwassenen, zodat 

mensen zich blijven ontwikkelen.

 

Zo zorgen we dat ieder kind in Gouda kan groeien.

En klaar is voor de toekomst.

 	


10



Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

H5. Cultuur 
 	
Wat vinden we: 
 	
Kunst en cultuur maken de stad leuk en bijzonder.

Ze zorgen voor muziek, theater, schilderijen en feesten.

Ze vertellen het verhaal van 
Gouda.

 

Cultuur is geen extraatje.

Het is belangrijk voor iedereen.

Het brengt mensen samen.

 

Niet alleen in het centrum moet 
cultuur zijn.

Ook in de wijken.

Iedereen moet mee kunnen 
doen.

 

We vinden het ook belangrijk 
om oude gebouwen en 
verhalen te bewaren.

Dat is onze geschiedenis.

Daar moeten we goed voor zorgen.

 


Wat willen we: 
 	
• We willen dat cultuur voor alle inwoners bereikbaar en betaalbaar is.

• We blijven Museum Gouda en andere culturele plekken steunen.

• We willen meer kunst en activiteiten in de wijken en op straat.

• We willen dat scholen samenwerken met culturele organisaties, zodat kinderen 

ook met kunst in aanraking komen.

• We willen oude gebouwen en monumenten goed beschermen en tegelijk 

energiezuiniger maken.

• We willen ruimte geven aan kunstenaars en nieuwe ideeën.

• We willen samenwerken met culturele organisaties in de regio.

 

Zo blijft Gouda een stad met verhalen, creativiteit en ontmoeting.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

H6. Sport en bewegen 
 	
Wat vinden we: 
 	
Sport en bewegen zijn belangrijk om gezond te blijven.

Maar sport is ook leuk.

Je leert samenwerken.

Je maakt vrienden.

En je krijgt meer zelfvertrouwen.

 

Vooral voor kinderen en jongeren is 
sport belangrijk.

Daar leren ze nieuwe dingen en 
ontdekken ze wat ze goed kunnen.

 

Sport moet voor iedereen mogelijk 
zijn.

Met en zonder beperking.

Het maakt niet uit hoeveel geld je 
hebt.

Of wie je bent.

 

Niet alleen de sporthal is belangrijk.

Ook pleinen, parken en speelplekken zijn belangrijk.

Een stad moet uitnodigen om te lopen, fietsen en spelen.

 	
Wat willen we: 
 	
• We willen dat sport betaalbaar blijft voor iedereen.

• We geven extra aandacht aan sport voor kinderen en jongeren, ook voor jongeren 

die zich anders voelen of een beperking hebben.

• We zorgen dat sportgebouwen en sportvelden veilig zijn en lang meegaan.

• We zorgen dat sport beter samenwerkt met scholen, zorg en welzijn.

• We maken meer speel- en beweegplekken in de wijken.

• We helpen sportverenigingen en vrijwilligers door minder ingewikkelde regels.

 	
 	
Zo zorgen we dat bewegen in Gouda normaal en leuk is.

Voor iedereen.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

H7. Werk en bedrijven 
 	
Wat vinden we: 
 	
Bedrijven en winkels zorgen voor werk.

Werk is belangrijk.

Je verdient er geld mee.

En je voelt je nuttig.

 

In Gouda zijn veel verschillende bedrijven.

Kleine familiebedrijven.

Nieuwe bedrijven met slimme ideeën.

En bedrijven die goed willen zorgen voor 
mens en natuur.

 

Wij vinden dat de gemeente mensen met 
een eigen bedrijf moet helpen.

Niet tegenwerken.

Maar duidelijke en eerlijke regels geven.

 

Werk moet voor iedereen mogelijk zijn.

Daarom moeten scholen, zorg en bedrijven goed samenwerken.

 	
Wat willen we: 
 	
• We willen één duidelijke plek bij de gemeente waar mensen met een eigen bedrijf 

terecht kunnen met hun vragen.

• We willen dat vergunningen sneller en via de computer geregeld kunnen worden.

• We willen een “ja, als het kan”-houding in plaats van snel nee zeggen.

• We willen ruimte geven aan nieuwe bedrijven en slimme ideeën die goed zijn voor 

de toekomst.

• We willen dat scholen, zorg en bedrijven goed samenwerken, zodat jongeren en 

mensen met een beperking makkelijker werk vinden.

• We willen meer stageplekken en leerwerkplekken voor jongeren.

• We willen de lasten voor ondernemers niet harder laten stijgen dan de prijzen.

• We willen goed samenwerken met andere gemeenten over bedrijventerreinen.

 

Zo zorgen we voor genoeg werk, nieuwe ideeën en een levendige stad.
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Gouda is Thuiskomen 2026-2030 

H8. Binnenstad 
 	
Wat vinden we: 
 	
De binnenstad is het hart van Gouda.

Hier zijn winkels, terrassen en mooie oude gebouwen.

Mensen wonen er.

En bezoekers komen er graag.

 

De binnenstad moet gezellig en levendig blijven.

Maar het moet ook fijn zijn om er te wonen.

Te veel drukte of overlast is niet goed.

 

Lege winkels maken de stad minder mooi.

En oude gebouwen moeten we goed verzorgen.

Niet door ze leeg te laten staan, maar door ze slim te gebruiken.

 	
Wat willen we: 
 	
• We pakken lege winkels actief aan. Als een winkel leeg blijft, zoeken we een 

nieuwe bestemming.

• We maken ruimte voor woningen boven winkels, zodat er meer mensen in het 

centrum kunnen wonen.

• We richten straten slim in om overlast te voorkomen en het prettig te houden.

• We beschermen monumenten, maar zorgen ook dat ze energiezuiniger worden en 

gebruikt blijven.

• We zorgen dat de binnenstad goed bereikbaar blijft, zonder extra druk verkeer.

• We werken samen met winkeliers en bewoners bij plannen voor de binnenstad.

 

 

Zo blijft de binnenstad een fijne plek om te wonen, te werken en elkaar te 
ontmoeten.
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H9. Groen en schone energie 
 	
Wat vinden we: 
 	
We moeten goed zorgen voor 
onze stad.

Niet alleen voor nu.

Maar ook voor later.

 

Gouda heeft last van 
bodemdaling.

De grond zakt langzaam.

En door klimaatverandering 
krijgen we meer hitte en 
zware regen.

 

Daarom moeten we nu iets 
doen.

Meer groen helpt tegen hitte.

En bomen en planten maken 
de stad mooier en gezonder.

 

We willen schone energie gebruiken.

En huizen die weinig energie nodig hebben.

 	
Wat willen we: 
 	
• We willen dat Gouda in 2040 geen CO₂ meer uitstoot. We maken plannen om dat 

stap voor stap te bereiken.

• We maken wijken groener met meer bomen, planten en schaduw.

• Nieuwe huizen moeten goed zijn voor de natuur en tegen hitte en regen kunnen.

• We zorgen voor meer verschillende planten en dieren in de stad.

• We blijven werken aan oplossingen voor bodemdaling en meten goed wat er 

gebeurt.

• We helpen inwoners met problemen aan de fundering van hun huis via een 

duidelijk aanspreekpunt bij de gemeente.

• We helpen mensen om energie te besparen en samen energie op te wekken.
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H10. Samenleven 
 	
Wat vinden we: 
 	
Gouda is pas echt een thuis als iedereen zichzelf kan zijn.

Je mag anders zijn.

Maar niemand mag worden buitengesloten.

 

We willen dat mensen elkaar ontmoeten.

Dat nieuwe inwoners zich welkom voelen.

En dat discriminatie wordt aangepakt.

 

Een fijne stad ontstaat niet vanzelf.

Daar moet je samen aan werken.

Door buurten te versterken.

En door jongeren en vrijwilligers te steunen.

 

Wat willen we: 
 	
• We pakken discriminatie actief aan en zorgen dat iedereen gelijke kansen krijgt.

• We blijven de lhbtiqa+ gemeenschap steunen en zorgen dat zij veilig en zichtbaar 

zichzelf kunnen zijn.

• We zorgen voor goede opvang van nieuwkomers, met extra aandacht voor taal en 

meedoen in de stad.

• We willen meer geld uitgeven aan wijkgericht werken en jongerenwerk, zodat 

jongeren zich gezien en gesteund voelen.

• We zorgen dat openbare gebouwen en diensten te gebruiken zijn voor mensen 

met een beperking en dat ze kunnen meedoen.

• We ondersteunen vrijwilligers en buurtinitiatieven die zorgen voor verbinding.

 

Zo maken we van Gouda een stad waar iedereen erbij hoort.
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H11. Veiligheid 
 	
Wat vinden we: 
 	
Veiligheid is meer dan politie en boetes.

Mensen voelen zich veilig als ze elkaar kennen.

En als ze invloed hebben op hun buurt.

 

We vinden het belangrijk dat de gemeente eerlijk en duidelijk is.

Inwoners moeten kunnen meepraten en meedenken.

Dat hoort bij een sterke democratie.

 

Veiligheid gaat ook over internet.

Je moet veilig kunnen appen, mailen en online betalen.

En je privacy moet worden beschermd.

 	
Wat willen we: 
 	
• We zetten eerst in op het voorkomen van problemen en op goed jongerenwerk, 

voordat we extra controles of boetes inzetten.

• We richten straten en pleinen zo in dat ze veilig en overzichtelijk zijn.

• We gebruiken cameratoezicht alleen als het echt nodig is, met respect voor 

privacy.

• We gebruiken geen gezichtsherkenning of slimme camera’s die mensen 

automatisch herkennen.

• We geven inwoners meer mogelijkheden om mee te denken over hun wijk.

• We helpen inwoners zich te beschermen tegen online oplichting en criminaliteit via 

de computer.

 

Zo zorgen we voor een stad waar mensen zich veilig voelen.

Op straat én online.
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H12. Regio 
 	
Wat vinden we: 
 	
Gouda ligt niet alleen op de wereld.

We horen bij andere gemeenten in de regio.

 

Voor grote onderwerpen, zoals wonen, verkeer, zorg en energie, moeten we 
samenwerken.

Samen kun je betere oplossingen maken dan alleen.

 

Gouda is een centrumstad.

Dat betekent dat veel mensen uit de regio hier naar school gaan, werken of 
winkelen.

Dat geeft Gouda een speciale rol en verantwoordelijkheid.

 	
Wat willen we: 
 	
• We willen dat Gouda actief meedoet in de samenwerking met andere gemeenten.

• We maken samen afspraken over nieuwe woningen en goede bereikbaarheid.

• We werken samen aan schone energie en oplossingen voor klimaatproblemen.

• We zorgen dat Gouda een belangrijke plek blijft voor scholen, opleidingen en 

vernieuwende plannen.

• We maken samen eerlijke afspraken met andere gemeenten over opvang en wat 

mensen nodig hebben, zodat niet alles bij één gemeente terechtkomt.

• We beschermen samen het Groene Hart en de natuur in de regio.

 

Zo zorgen we dat Gouda sterk blijft, samen met de gemeenten eromheen.
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H13. Geld 
 	
Wat vinden we: 
 	
De gemeente moet goed omgaan met geld.

Geld is geen doel op zich.

Maar het is nodig om te zorgen voor huizen, 
zorg, scholen en groen.

 

We willen geen grote risico’s nemen met 
geld.

En we willen geen schulden maken die later 
problemen geven.

 

De gemeente moet eerlijk en duidelijk zijn 
over geld.

Inwoners moeten begrijpen waar het geld 
naartoe gaat.

 	
Wat willen we: 
 	
• We maken een eerlijk en haalbaar geldplan, zonder plannen die we niet kunnen 

betalen.

• We zorgen dat de belastingen van de gemeente niet sneller omhoog gaan dan de 

gewone prijsstijgingen.

• We houden genoeg geld achter de hand voor moeilijke tijden.

• We lenen alleen geld als dat echt nodig en verstandig is, en we grijpen op tijd in 

als er problemen dreigen.

• We leggen duidelijk uit welke keuzes we maken met geld.

• We geven geld uit aan plannen die echt goed zijn voor de stad en voor de mensen 

die er wonen.

 

Zo zorgen we dat Gouda financieel gezond blijft.

Nu en in de toekomst.
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